
Protokoll från möte i ”Såggrubbegruppen” den 3:e augusti 2024

Närvarande

Mats Pleje, Kjell-Åke och Ingela Johansson, Östen Johansson, Katarina och Kent 
Rexborg, Christina och Gunnar Odell.

Vi träffades hemma hos Mats Pleje som bjöd på god kaka och kaffe. Mats var ordförande 
och hade förberett mötet med en dagordning.  

1.  Vad vill vi förmedla till besökarna?

Ge kommande generationer kunskap om och känsla för naturen.
En naturupplevelse som erbjuder lugn och samtidigt en spännande miljö för unga 
och gamla att utforska. 

Visa på hur man genom lämpliga åtgärder kan öka förutsättningarna för den 
biologiska mångfalden.

Information om platsens kulturhistoria. 

2.  Ekonomi

Ekonomin är god. Norra skog har avsatt medel som även räcker till skyltar och ett 
utedass. Norra skog har planerat för en invigning under våren 2025 som de
även bekostar.

3.  Utedass

Kent har undersökt två olika alternativ som leveraras monteringsfärdiga;
Lappträskstugan och Sorselestugan. Det blir ett utedass med separett som är att 
föredra då hanteringen blir enklare och ger mindre oönskade lukter. Kent åtog sig 
uppdraget att beställa dasset samt även att ansvara för den praktiska skötseln. 
Gunnar kan bistå med råd vid behov.

Dassets placering diskuterades och det finns två alternativa placeringar; en ca 25 m
snett bakom grillplatsen och en ca 50 m snett framför i sydostlig riktning. Vi behöver
inhämta synpunkter från Kia Johansson angående placeringen.

Rexborgs har block som de donerar som grundstenar till dasset.

Löpande kostnader för papper, säckar, m.m. står Byastugeföreningen för.

Bjurholms kommun bör kontaktas för att utreda vilka regler som gäller för ett
utedass med separett. Detta lovade Kent göra.



4.  Skyltarna

Utformningen är enligt Norras standardmallar och kommer att innebära platsbrist 
för den information vi vill förmedla. Vi får försöka korta ner den. Utförligare
information kommer att finnas via QR-koder. Dessa kan, förutom vid de olika
platserna, samlas under en QR-kod vid entrén för att möjliggöra säkrare
internetåtkomst. 

Sex skyltar tillverkas i aluminium och beställs via Norra Skog. 
Därutöver ska vi själva beställa nio stycken A4-skyltar (varav tre i färg). 
Företaget TRYCK i Bjurholm ska tillfrågas för tryck och inplastning. 
Östen åtog sig begära en offert därifrån angående skylten med fordonstrafik
förbjuden. Mats ombesörjer de övriga.

 5.  Skyltställningar i trä

  Erik Bergner är vidtalad om bygge av skyltställningarna.

Entréskyltar skall placeras vid nya parkeringen i södra Såggrubba och vid
tennisbanan nära Braxselevägen.

Mats undersöker med Byastugeföreningen om det finns någon dokumentation om 
tennisbanans ägandeförhållanden. 

6.   Vedbod

Enklare vedförvaring med tak uppförs nära grillplatsen.

7.   Broarnas bärighet

Kvarnforsbron är stagad redan. Sågforsbron har behov av stöttning för att klara av 
väntat snötryck.

8.  Terrängfordon 

Alla var eniga om olämpligheten att framföra motorfordon på platsen. Skylt med 
förbjuden motorfordonstrafik ska sättas upp vid infarterna.

9.  Övriga frågor

Får man jaga i Såggrubba? Detta bestämmer BVVO om och det får troligen ske.
En överenskommelse mellan Byastugeföreningen och BVVO om att ta särskild
hänsyn i området vad gäller jakt bör helst åstadkommas.

Gästbok borde finnas i anslutning till grillplats/ infotavlan.


